
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 16.02.2023. 

                                                                            Z A P I S N I K 

Sa 12. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 16.02.2023. u vijećnici Općine 
Podturen s početkom u 19  sati. 

Sjednicu je pozivom KLASA: 021-05/23-01/1 ;URBROJ:2109/13-01-23-01 od 10.02.2023. 
sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pisanim putem, te je predsjedavao 
sjednicom. 

Prisutni vijećnici : Damir Srpak, Marijana Cerovec, Josip Lepen, Petra Jambrošić,  Vjenceslav 
Hranilović, Vladimir Sabol,  Rudolf Rajf, Mirjana Murk,  Mladen Božić, Franjo Cerovec, Slavko 
Kocijan , Krešo Balog i  Dražen Posavec. 

Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, Pročelnica Ruža Šmitran i Darinka 
Mikulić zapisničar.  

Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, pozdravlja sve nazočne , i otvara raspravu o 
Zapisniku  sa 11.sjednice Općinskog vijeća. 

Glasuje se o Zapisniku  ( prisutno 13 vijećnika) bez rasprave, Zapisnik usvojen jednoglasno. 

  

Aktualni sat: 

Vijećnica, Mirjana Murk – Glavna ulica u Novakovcu, problem prometa da li postoji 
mogućnost postavljanja semafora. Tamo gdje se upravo radi postoji bandera, ali na njoj nema 
lampe. Traži da se to pogleda i postavi rasvjeta. 
 
Vijećnik, Rudolf Rajf – okoliš rijeke Mure jako je zapušten, ne vodi se računa o njemu. Nedavno 
je zapaljen „TRŠČAK“ uz Muru u Podturnu, jedan od tri najveća u našoj županiji. Komunalnog 
redara nema, da li je postupano po prijavi o tom. Njega zovu iz drugih ustanova iz naše 
županije sa upitima oko smeća?  Kako stati na kraj tome bacanju smeća i onečišćavanju okoliša. 
Smatra da bi općina nešto trebala napraviti da se zaustavi devastacija prirode. Sto je sa 
brodom na Muri u Podturnu.  Pruke nisu složene a bilo je predviđeno da se naprave. U gornjem 
Međimurju se dosta više posvećuje pažnja okolišu i  skelama pa ispada da su u gornjem 
Međimurju dosta sposobniji od nas u donjem Međimurju. 
Vijećnik,Krešo Balog – predlaže da se nastavi sa prodajom gradilišta u Lončarevu kupcima koji 
su zainteresirani. Smeće uz cestu kod Lončareva bacaju i sami mještani Lončareva, osobno ih 
je vidio. Sa načelnikom je dogovorio sastanak, da se zajednički pokuša riješiti problem otpada 
oko Lončareva.  
Vijećnica, Marijana Cerovec – i ona ima primjedbu na smeće. Nalazi se posvuda: uz rijeku 
Muru... oko Lončareva. Predlaže da se uputi apel građanima, sredstvima informiranja  
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( stranica općine, leci i sl.) da se ukaže  na ovaj problem. Komunalni redar bi zajedno sa školom 
mogao organizirati javne tribine, te pokušati nešto napraviti na temu animiranja svih da štite 
prirodu.  Treba ljude upoznati sa zakonskim odredbama i izricanjima kazni. Škola trenutno 
uređuje kuhinju, a  planu je uređenje informatičke učionice,  te škola treba donaciju za nabavu 
računala i laptopa za učenike. Planirana investicija je  je oko 10.000,00 EUR-a.  
Vijećnik, Franjo Cerovec –  interesira ga  koliko sredstava u uređenje  ulaže Ministarstvo 
obrazovanja. 
Vijećnica, Marijana Cerovec - ne ulaže za sada, a sredstava nema ni osnivač. 
Vijećnica, Mirjana Murk- da li su tražena sredstva od županije? 
Vijećnica, Marijana Cerovec- tražila je sredstva, ali ih županija nema. 
Vijećnik Dražen Posavec - škola bi se trebala prijaviti na natječaje raznih institucija koje 
dodjeljuju sredstva za  nabavu opreme za škole. 
Vijećnica, Marijana Cerovec - teško je doći do sredstava po javnim pozivima. Treba udovoljiti 
kriterijima  natječaja koji znaju biti dosta komplicirani. 
Vijećnik, Mladen Božić -problem otpadnih voda koje se puštaju oko ceste, okoliš smrdi od 
onečišćenja?  
Predsjednik vijeća: Vjenceslav Hranilović - problem otpadnih voda je prisutan na području 
cijele općine, ispuštaju svi. Pali se otpad na gruntovima. U subotu je i on imao poziv da se pali 
u susjedovom dvorištu i jako dimi. Ne zna da li je komunalni redar to provjerio. Vozi se granje  
na vuzmenku na Muri, a ispod se odveze i smeće. Ne razumije ljude koji to rade. Imamo odvoz 
smeća, ali pojedinci opet bacaju u okoliš. Za granje treba dogovoriti sa PREKOMOM da se stavi 
ispred kuća i da se odveze.   
Vijećnik, Rudolf Rajf- sve smeće sto je odloženo uz Muru treba počistiti općina, bez obzira tko 
je vlasnik zemljišta. 
Načelnik, Perica Hajdarović - vijećnici Murk - što se tiče semafora, tu se treba dogovoriti sa 
policijom. Može se postaviti pokazivač. Cijena je cca 50.000,00 kuna. Što se tiče lampe, to će 
pogledati i postaviti dodatno lampu na stup. Vijećniku R,Rajfu - komunalna redarica  je već 
mjesec dana u općini, ali danas je bolesna. Otkad je počela raditi riješila je već dosta 
komunalnih problema. Naplaćena je i jedna kazna. Vijećniku V.Hraniloviću - problem odvoza 
granja je rješiv. Dogovoriti će sa PREKOM-om. Njima je u interesu da se organski otpad zbrine. 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović - objaviti broj telefona na koji mještani mogu nazvati 
za odvoz granja. 
Načelnik, Perica Hajdarović - što se tiče smaća uz cestu i u Lončarevu, pisao je i saborskom 
zastupnika V.Kajtaziju da taj problem pokušaju zajedno riješiti. PREKOM ne odvozi smeće iz 
naselja iz razloga što mještani nisu htjeli plaćati odvoz. Već jednom je općina iz Proračuna 
podmirila dugovanje za mještane, ali opet su nagomilali dugovanje. Općina Orehovica je u 
naselje stavila jedan kontejner i odvoz plaća općina, smatra da to nije u redu. Svi  mještani pod 
istim uvjetima trebaju plaćati odvoz. Što se tiče skele Podturen, s naše strane je uređena, ali 
javlja se problem s druge strane. Poslan je Zahtjev za uređenje skele na županiju i služba za 
zaštitu okoliša traži da se napravi studija utjecaja na okoliš. Dogovoren je angažman s 
Hrvatskim vodama da oni pokušaju riješiti ovaj problem jer je skela u inudacijskoj zoni. 
Vijećnica, Marijana Cerovec - da li je moguće postaviti kamere da se utvrdi tko odbacuje otpad 
u okoliš? Koliko uopće iznose kazne za počinitelje? 
Perica Hajdarović, načelnik - 2.000,00 kuna.  
Ruža Šmitran , pročelnica - nije to samo smeće iz naše općine . Dovoze od svuda. Imamo slučaj 
da je kaznu platio počinitelj iz Ivanovca. Rekao je da to nije njegovo smeće, ali ipak je platio 
kaznu. U smeću je bio njegov broj telefona.  
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Perica Hajdarović - načelnik - što se tiče nabave računala za školu, vidjeti će mogućnosti u 
proračunu. 
 
Otvara se rasprava o prijedlogu Dnevnog reda, te  predsjednik čita prijedlog koji je vijećnicima 
dostavljen uz dopunu: 
 
                                                                Dnevni red: 
 
1. Odluka o donošenju I. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja Gospodarske zone u Podturnu  
2. Plan davanja koncesija na području Općine Podturen za 2023.  
3. Odluka o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora  na području Općine  Podturen 
4. Informacija o zaprimljenom Izvješću o obavljanoj provjeri provedbe naloga i  preporuka  
    danih u financijskoj reviziji Općine Podturen za 2019. 
5. Odluka o načinu i uvjetima korištenja društvenih domova na području Općine  Podturen  
6. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje Općine Podturen za 2023. 
7. Odluka  o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Podturen za 2023.  
8. Odluka  o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina   u vlasništvu Općine  Podturen 
9. Odluka o sufinanciranju cijene smještaja djece s područja Općine Podturen u dječjim vrtićima 
10. Odluka o izmjeni i dopuni  Odluke o komunalnoj naknadi 
11. Odluka o izmjeni i dopuni  Odluke o komunalnom doprinosu 
12. Odluka o usvajanju Izvješća općinskog načelnika o zaključcima stručne analize zaprimljenih  
      inicijativa i drugim razlozima osnovanosti pokretanja postupka izrade III. izmjena i dopuna  
      Prostornog plana uređenja Općine Podturen 
13. Odluka  o izradi III. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Podturen 
14. Odluka o sporazumnom osnivanju Vatrogasne zajednice područja općina Dekanovec- Podturen 

                               
Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda:  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (13 ZA) usvojilo predloženi Dnevni red. 

Točka 1. 

Perica Hajdarović, načelnik -  Odluka je dobila sve potrebne suglasnosti. Javnost je bila 
obaviještena putem općinskih stranica. U DPU je uključena izgradnja solarnih elektrana. 
Vijećnik, Franjo Cerovec - da li se može spomenuti koje su to čestice obuhvata. Da li je 
predviđeno širenje.  
Perica Hajdarović, načelnik - moguće je proširenje, ali tu je malo čestica. Na stranicama općine 
je elaborat i moguće je vidjeti sve. 
 
Glasuje se o prijedlogu  :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova 
(11 ZA i 2 glasa SUZDRŽAN) donijelo: Odluku o donošenju I. Izmjena i dopuna Detaljnog plana 
uređenje Gospodarske zone u Podturnu. 
 

Točka 2. 

Perica Hajdarović, načelnik - istek koncesije je u trećem mjesecu. Jako veliki problem je naći 

dimnjačara. Dosadašnji koncesionar ide u mirovinu i pitanje je da li će se javit na natječaj.  

Isti problem ima i PREKOM oko pronalaska zaposlenika za dimnjačarske poslove. Nitko se ne 

javlja na natječaj i ne mogu osigurati uslugu svojim osnivačima. 

 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 13 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (13 ZA) donijelo: PLAN davanja koncesija na području Općine Podturen za 2023.  
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Točka 3. 

Perica Hajdarović, načelnik -pred vijećnicima je Odluka o raspisivanju izbora za vijeća Mjesnih 
odbora. Traži da vijećnici definiraju datum izbora.  
Predsjednik vijeća - Odlukom o izborima mjesnih odbora propisano je da vijećnici ne mogu biti 
članovi mjesnih odbora. Smatra da je najbolje da izbori budu nakon Uskrsa, 23.04.2023., 
pitanje je da li će uopće biti zainteresiranih kandidata za izbore.   
Perica Hajdarović, načelnik prihvaća datum izbora 23.04.2023. 
Vijećnica Mirjana Murk - Mo Novakovec uopće ne funkcionira. Predsjednica sazove sastanak, 
a sastanak vodi načelnik 
 
Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (13 ZA) 
donijelo : Odluku o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora  na području Općine 
Podturen. 

Točka 4. 
Perica Hajdarović, načelnik - pred vijećem je informacija u provedenoj provjeri preporuka i 
naloga Državnog ureda za reviziju. 
Provedeno je 60 % naloga, sedam naloga je djelomično provedeno, dva nisu primjenjiva i s 
nisu provedena. Općina Podturen je imala reviziju poslovanja za 2019. god. U 2022 godini je 
imala Proračunski nadzor Ministarstva financija i provjeru preporuka revizije iz 2019. god. 
Nepravilnosti su se odnosile na knjiženja, treba popisati garaže i raspisati javne pozive za 
komunalne djelatnosti. Dio je napravljen (natječaj za el.energiju), još će se dalje postupati po 
nalozima naplata svih  potraživanja  iako je to teško ( dugovanja za gradilišta i komunalni 
doprinos Lončarevo, zaposlen je djelatnik za računovodstvo.  
 
O informaciji se ne glasuje, daje se vijećnicima na znanje. 
 
                                                                           Točka 5. 
Perica Hajdarović, načelnik - pred vijećnicima je prijedlog naknada za korištenje društvenih 
domova. Cijene su male, a troškovi energenata su dosta visoki. Trebalo bi povećati naknadu 
ta korištenje domova. Tijekom rasprave većina vijećnika ima različito mišljenje kako urediti 
način korištenja općinskih prostorija , te predsjednik vijeća traži da se usuglasi prijedlog  
Odluke.  
Perica Hajdarović, načelnik - povlači prijedlog odluke sa daljnje rasprave. Zajednički će se sa 
vijećnicima dogovoriti oko  donošenja usuglašenog  prijedloga odluke. 
 
                                                                           Točka 6. 
Perica Hajdarović, načelnik - u slučaju potrebe vatrogasci su uvijek na raspolaganju. Poslije će 

trebati ispraviti vatrogasnu zajednicu u „Vatrogasna zajednica Dekanovec- Podturen“. 

 

Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (13 ZA)  
donijelo:   Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje Općine 
Podturen za 2023. 

Točka 7. 
Perica Hajdarović, načelnik -ova odluka je obvezan dokument koji je propisan zakonom. Tu su 
definirana postupanja u slučaju elementarnih nepogoda. 
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Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (13 ZA) donijelo : Odluka  o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih 
nepogoda Općine Podturen za 2023.  
 

                                                                            Točka 8. 
Perica Hajdarović, načelnik – ovom odlukom definirani su uvjeti korištenja sportskih 
građevina, prava i obveze po ugovorima koji će se sklopiti, način održavanja objekata, ulaganja 
i sl. 
Vijećnik, Franjo Cerovec - da li će klubovi plaćati najam za korištenje objekata ili će održavati 
objekte ? 
Perica Hajdarović, načelnik - općina plaća potrošnju energenata svim sportskim klubovima. 
Apelira  na vodstva klubova da se energenti koriste racionalno, napominje mogućnost da 
klubovi opet sami plaćaju energente kako je bilo prije, ali nada se da do toga neće doći.  
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno(13 ZA) 
donijelo: Odluku  o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina   u vlasništvu Općine 
Podturen. 
                                                                          Točka 9. 
Perica Hajdarović, načelnik - pred vijećem je usuglašena odluka. 
Vijećnik, Vladimir Sabol- djeca su obvezna ići u predškolu. Što ako je samo jedan roditelj 
zaposlen a treba platiti vrtić. Nije isto ako su dva roditelja zaposlena. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - onda je sve diskutabilno: Zašto nije zaposlen, zašto 
jedan ima plaću kao dvojica zaposlenih sl.   
Napomena: Primjena odluke od 1.05.2023. ( radi prikupljanja podataka od strane roditelja). 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno(13 ZA) 
donijelo: Odluku o sufinanciranju cijene smještaja djece s područja Općine Podturen u 
dječjim vrtićima. 
                                                                    Točka 10. 
Perica Hajdarović, načelnik - pred vijećnicima je prijedlog dopune i usklađenja odluke za 
elektrane i način obračuna komunalne naknade (obračun prema broju panela ili kvadrata). 
Ruža Šmitran, pročelnica - uplatnice za komunalnu naknadu na 4 rate, za pravne računi na 
dvije uplate. Još će se uvrstiti i garaže u obvezu plaćanja komunalne naknade, prema zahtjevu 
revizije. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (13 ZA) 
donijelo: Odluku o izmjeni i dopuni  Odluke o komunalnoj naknadi 
 
                                                                   Točka 11. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - isto usklađenje odluke za obračun. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno(13 ZA) 
donijelo: Odluku o izmjeni i dopuni  Odluke o komunalnom doprinosu 
 
                                                                  Točka 12. 
Perica Hajdarović, načelnik - ide se u treće izmjene Prostornog plana uređenja Općine 
Podturen. Mještani su pozvani  da se uključe u izmjene i dopune putem obavijesti na 
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stranicama općine. U tijeku je izrada plana uređenja naselja Podturen i to će se uvrstiti u 
Prostorni plan. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - mi imamo Povjerenstvo za prostorno planiranje, 
možda ga treba „ pojačati još sa stručnim osobama“ pa da sve razmotre. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno(13 
ZA)donijelo:    Odluku o usvajanju Izvješća općinskog načelnika o zaključcima stručne analize 
zaprimljenih inicijativa i drugim razlozima osnovanosti pokretanja postupka izrade III. 
izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Podturen. 
 
                                                                    Točka 13. 
Bez rasprave Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (13 ZA) donijelo: Odluku  o izradi III. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 
Općine Podturen. 
 
                                                                     Točka 14. 
Perica Hajdarović, načelnik - Zakonom je predviđeno osnivanje vatrogasne zajednice. Ako 
općina ima više društava može sam osnovati vatrogasnu zajednicu. Domašinec je odlučio da 
će osnovati zasebno svoju. Ostao je Dekanovec koji bi se onda trebao priključiti Gradu 
Čakovcu. Općina Podturen će osnovati zajedničku postrojbu s Dekanovcem iz razloga što je to 
najprirodnije, a osim toga u Dekanovskim vatrogascima ima osoba koja udovoljava uvjetima 
da bude zapovjednik postrojbe. Naši vatrogasci trenutno nemaju takvu osobu, neki idu na 
usavršavanje. Na odluku je pozitivno mišljenje dala i županija i Vatrogasna zajednica. 
Prema pravilima  naziv zajednice se formira zajednica  počinje sa slovima abecede  
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 13  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno(13 ZA) 
donijelo: Odluku o sporazumnom osnivanju Vatrogasne zajednice područja  općina 
Dekanovec - Podturen. 
 

Dovršeno u 20:25  

Zapisničar:                                         Predsjednik Općinskog vijeća: 

   

   

Darinka Mikulić  Vjenceslav Hranilović, bacc.ing.aedif. 

 


